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"Повинна бути чесна влада.
 І тоді буде чесна забудова,
врахування інтересів громади,
баланс розвитку будівельної
сфери і зелених зон. "  -
Костянтин Богатов у
інтерв'ю виданню Kiyv.Press

Волонтер і учасник
Революції Гідності 

Заступник Голови
Постійної комісії
Київської міської ради з
питань культури,
туризму та суспільних
комунікацій

Співзасновник Громадської
організації «Громадський
рух «Почайна», яка
займається захистом та
відродженням літописної
річки Почайна, створенням
на її берегах однойменного
парку культури та
відпочинку.

Співзасновник та член
правління
Біоенергетичної асоціації
України. 

Громадська приймальня 

 (096) 299-02-58

вул.Йорданська 7А, 
 Оболонський район

k.bogatov.office@gmail.com

https://www.youtube.com/watch?v=0Qi6DuhxUCM


За 2021 рік було проведено 24
пленарних засідання Київської

міської ради. Голосування депутата
Костянтина Богатова здійснювалось

виключно в інтересах громади. 

УЧАСТЬ У ДІЯЛЬНОСТІ
КИЇВСЬКОЇ МІСЬКОЇ
РАДИ ТА ЇЇ ОРГАНАХ 

Постійна комісія Київської
міської ради з питань
екологічної політики 

У 2021 році Костянтин Володимирович брав
участь у робочій групі щодо збереження 20

гектарів зелені та водойм у долині річки Совка,
які у 2008 році  віддали у оренду компанії ТОВ

"Господарник".
 Місцеві мешканці та екологи наполягали

повернути землю киянам та облаштувати там
екологічний парк.

За поданням депутата було прийнято Рішення
«Про внесення змін до рішення Київської
міської ради від 02 жовтня 2018 року №
1550/5614 «Про деякі заходи з розвитку водного
господарства та екологічного оздоровлення
водних об’єктів на території міста Києва».
Подання зумовило те, що для багатьох водних
об’єктів у місті не наведено назви, відсутні
відомості про їх розташування, що у свою чергу
ставить під сумнів їх фактичне існування. 

 

А також було ініційовано важливе Рішення Про затвердження показників розвитку зеленої
зони м. Києва до 2022 року та концепції формування зелених насаджень в центральній
частині міста, що обумовлене необхідністю забезпечення членів територіальної громади
міста Києва якісними озелененими територіями, які відіграють важливу роль в
життєдіяльності та естетичному сприйнятті міста. Також, прийняття цього Рішення
дозволило здійснити організаційно-правові заходи щодо закріплення зелених насаджень за
КО «Київзеленбуд».



З 09.09.2021 року Костянтин
Володимирович почав діяльність

на посаді заступника голови 
Постійної комісії Київської міської

ради з питань культури, туризму
та суспільних комунікацій. 

З першого засідання Депутатом було
окреслено бачення підвищення

ефективності роботи підзвітних
Постійній комісії управлінь та

департаментів. 

Зокрема депутат приділив увагу заходам розробки якісного
Київського туристичного порталу для міста. 

Депутат вбачає успішний розвиток міста
у синергії інноваційних ідей молоді та
досвіду управлінців. Тому до розробки
туристичного сайту та додатку депутатом
було запропоновано долучити активну
креативну молодь. 

І вже 5 жовтня за ініціативи
Костянтина Богатова відбулась перша

Робоча зустріч на базі Управління
туризму та промоцій КМР, до якої було

залучено учнів-членів Малої академії
наук України та провідних спеціалістів

інформаційно-комунікаційних
технологій. 



На засідання Координаційної ради з
туризму та іміджевої політики
виконавчого органу Київської міської
ради Костянтином Богатовим  було
запрошено учня Малої академії наук -
Торбенко Демида, який  презентував
розроблену тестову версію сайту з
основними туристичними локаціями
столиці. 

Як результат, було прийнято
рішення опрацювати проєкт
«Інтерактивна карта Києва»

щодо його адаптації з міським
туристичним порталом міста та

мобільним додатком.



На розгляд  Постійної комісії КМР з
питань культури, туризму та
суспільних комунікацій  надійшов
Проєкт рішення «Концепції розвитку
Подільського району Києва до 2030
року». 

Тож у результаті проведеної роботи,
депутатом були подані відповідні
правки, які було вирішено
врахувати при подальшій розробці
проєкту Рішення на
Консультативній раді Департаменту
охорони культурної спадщини КМР
(КМДА). 

Тоді позиція «проти» відобразила
ставлення депутата до нехтування
збереженням культових
національних історичних пам’яток.

Під час засідання комісії Костянтин
Богатов акцентував увагу на тому,
що у запропонованому  на розгляд

Проєкті рішення не було жодного
слова про чітку принципову

позицію щодо збереження музею на
Поштовій площі від забудови

черговим ТРЦ. 



Прийом громадян – жителів Оболонського
району міста Києва 

 РОБОТА ГРОМАДСЬКОЇ
ПРИЙМАЛЬНІ
ДЕПУТАТА 

З метою підтримки постійного зв’язку із
виборцями та вчасного реагування на

потреби й проблеми мешканців
Оболонського району, Костянтином

Богатовим було організована постійна
робота громадської приймальні. 

За звітний період до громадської
приймальні щоденно звертались жителі
Оболонського району з різноманітними

питаннями, скаргами, проблемами та
пропозиціями. Усім була надана належна

допомога.

В громадській приймальні постійно
надається безкоштовна первинна
юридична консультація громадянам,
які потребують допомоги в
розв’язанні проблемних питань.

Вирішення соціально-економічних проблем
громадян

У 2021 році з метою вирішення соціально-економічних проблем громадян,
були використані кошти, які передбачаються за Програмою вирішення

депутатами Київської міської ради соціально-економічних проблем,
виконання передвиборних програм та доручень виборців за такими

напрямами:
 Заходи у сфері

соціального захисту
і соціального
забезпечення

Програми та
заходи у сфері

освіти;
Заходи в галузі

культури і
мистецтва

 Діяльність у
сфері житлово-

комунального
господарства.



 
 
 
 

Заходи у сфері соціального захисту і соціального
забезпечення (матеріальна допомога
малозабезпеченим верствам населення м. Києва).

За цим напрямом кошти реал�зуються на матер�альну допомогу громадянам, що
опинилися у скрутних життєвих обставинах. Пр�оритетом у 2021 роц� депутатом було
визначено п�дтримку д�тей з �нвал�дн�стю, багатод�тних с�мей, людей з важкими
захворюваннями. 
Загалом було надано матер�альну допомогу 80 особам. 

Інші програми та заходи у сфері освіти

Заклад дошкільної освіти №660 :
було придбано спортивний лінолеум у дитячу гральну кімнату та
новорічні солодкі подарунки дітям.

Навчально-виховний комплекс Ліцей № 157 :
Придбано студійні софіти, галогенні прожектори, сітілайти, ноутбук,
фотоапарат та гірлянди.



Заходи в галузі культури і мистецтва

Комунальний кінотеатр «Арт Центр Братислава» КП
«Київкінофільм»: 

Було закуплено пересувні дзеркала у танцювальну залу
120 метрів квадратних лінолеуму.  

Стільці, столи та крісла-мішки для проведення
мистецьких заходив у Арт центрі. 

Діяльність у сфері житлово-комунального
господарства.

Було закуплено зварювальні
інверторні випрямлячі для КП
«Керуюча компанія
Оболонського району». 



Ще у 2017 році за ініціативи Костянтина
Богатова було прийнято рішення Київської
міської ради №838/1842 та №537/3544, якими
створено парк культури та відпочинку «Парк
Почайна» в Оболонському районі м. Києва. 

Збереження історичного русла
літописної річки Почайна та

створення на її берегах
однойменного парку культури та

відпочинку.

Підтримка та реалізація
місцевих громадських
ініциатив та проєктів 

Вже станом на 2021 рік, завдяки
безперервній роботі Громадської

організації "Громадський рух
Почайна" та депутата Костянтина

Багатова,як співзасновника, береги
річки Почайна очистили від бетонних

плит та повернули у природній стан.
Натомість їх укріплюють габіонами. 

 

Будвіництво парку "Почайна"
триває. Його територія

протягнеться від проспекту
Бандери до озера Вовкуватого.

На території буде кілька
об’єктів з посиланням на

історію місця та річки, зокрема
великий хрест, як символ того,

що саме в Почайній хрестили
Русь.



У 2020-2021  році кінотеатр «Братислава» став
осередком культурного життя на Оболоні. Двері
громадсько-культурного центру були відкриті
для всіх охочих поринути  у світ творчості,
мистецтва, духовного та культурного збагачення.
На новій сцені кінотеатру проводились театральні
вистави як для дітей, так і для  дорослих, у
кінозалі – сеанси українського кіно. Також,
проводились кінопокази під відкритим небом.
 Всі заходи відбувались з урахуванням
карантинних обмежень. 

Створення громадсько-культурного
центру на базі комунального

кінотеатру «Братислава».

26 листопада 2021 року пройшло публічне
обговорення стратегії подальшого розвитку
«Братислави», до якого долучилися
представники столичної влади, спільноти, що
опікується колишнім кінотеатром, та керівники
творчих колективів.
Костянтин Богатов під час свого виступу
акцентував на важливості цього простору для
жителів Оболоні.  
Депутат продемонстрував візуалізацію бачення
майбутнього «Братислави» — зовнішній вигляд
оновленого кінотеатру, багатофункціональні зали
та невеликий кінозал на даху.

«Після реставрації, «Братислава» має
стати діамантом Оболоні».  

(с) Костянтин Богатов 



Костянтин Богатов разом з киянами
пройшов центральними вулицями  під час
"Маршу за Київ" – акції за створення
комфортних умов у місті для всіх. 

 
 

Своєю участю, депутат висловив
беззаперечну підтриму основних умов
учасників:  припинення незаконної
забудови, реформу громадського
транспорту та мобільності, розвиток
самоврядування районних рад, чиста вода
та повітря, а також новий Генеральний
план.



Гостомельський
притулок

У 2021 році депутат
приділив значну увагу
питанню утримування
волонтерськими
притулками
безпритульних тварин. 

У співпраці з Громадськими організаціями, що безпосередньо
утримують притулки та зоозахисників, було проведено низку
важливих робочих зустрічей щодо синергії роботи Комунального
підприємства «Київська міська лікарня ветеринарної медицини»
та волонтерських притулків, а також ефективний розподіл
бюджетних коштів. 

На утримання безпритульних тварин у Комунальному
підприємстві "Кіївська міська лікарня ветиринарної
медицни"  з бюджету міста щорічно витрачається більше 11
мільйонів гривень на утримання 469 тварин. 
У той час як на допомогу Громадським організаціям - 3
мільйони на утримання більш як 5 000 тварин. 
     

У ході роботи було виявлено, що: 

*Чисельність тварин у притулках зазаначена станом на грудень 2021 року.

КП "КМЛВМ"

Притулок
"СІРІУС"

Притулок
"SOS"

Кількість тварин на утриманні притулків

Видатки з бюджету міста Києва на
утримання тварин

 
3324

 
1300

 
900

 
469

Притулки
Громадських
організацій

 
11 797 420 грн

 
3 000 000 грн

КП"КМЛВМ"



Як результат, депутатом було зареєстровано Проєкт Рішення
№ 08/231-4150 від 16.11.2021р.  «Про внесення змін до

Київської міської цільової програми контролю за
утриманням домашніх тварин та регулювання чисельності
безпритульних тварин гуманними методами на 2020-2022

роки». 
Проєкт Рішення успішно було підтримано Постійними

комісіями Київської міської ради та передано до сесійної зали
на розгляд депутатів.



При визначенні пріоритетів
депутата Київської міської ради

Костянтина Богатова на
наступний 2022 рік, було

враховано потреби та проблеми 
 громади, а також її потенціал для

розвитку міста. 

ПРІОРИТЕТИ
НА 2022 РІК

Забезпечення соціальної захищеності громадян, підтримка освіти, культури
та спорту, зміцнення міжкультурної співпраці, підтримка громадських
ініціатив.

Підвищення рівня громадянської участі та діалогу між громадянами та
владою, захист прав та інтересів мешканців  Києва.

Продовження реалізації розпочатих проєктів:

 Сприяння збереженню довкілля та зелених зон; 

 Будівництво парку культури та відпочинку «Парк Почайна» в Оболонському
районі м. Києва;

 Проведення капітального ремонту будівлі комунального кінотеатру
«Братислава» з метою створення нового громадського-культурного центру 
 в Оболонському районі;

Боротьба проти прийняття злочинних Детальних планів території в
Оболонському районі м. Києва;

Прийняття та реалізація Проєкту Рішення щодо забезпечення додаткового
фінансування притулків для тварин. Подальше всебічна підтримка
діяльності притулків Громадських організацій. 

Пожальше реалізація синергії проєкту членів Малої Академії наук України
"Інтерактивна карта Києва" та Управління туризму КМР (КМДА) у
розробцізручного мобільного туристичного додатку та наповнення сайту
якісним контентом.  

Робота в Київській міській раді та постійній комісії Київської міської ради з
питань культури, туризму та суспільних комунікацій. Реалізація поданих до
плану роботи постійної комісії пропозицій на 2021 рік.


